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TILSTEDE PÅ MØTET: 

Medlemmer Parti 
Elisabeth Sollihaug AP 
Embla Sofie K. Sørensen AP 
Geir Mosti AP 
Hilde Johanne Dybwad AP 
Kathrine Moan Larsen AP 
Nils-Christian Steinbakk AP 
Vegard Setså AP 
Wiggo Lund AP 
Kassandra Eleni Bredrup Petsa FRP 
Stian Stenberg FRP 
Ketil Skår H 
Marianne Tverå H 
Ronny Borge H 
Siv Anita Johnsen Brekke H 
Ingelin Noresjø KRF 
Anne Helene Godding R 
Per-Gunnar Kung Skotåm R 
Audun Dahl SP 
Karl Gunnar Strøm SP 
Øystein Gangstø SP 
Anne Fagerthun Stenhammer SV 
Ole Tobias Orvin SV 

 

Varamedlemmer Parti 
Michael Sagnes FRP 
Asbjørn Hjemås H 
Gisela Hansen Gulstad H 
Odd Hasselberg SP 
Steinar Asp Ormåsen SP 
Veronika I. Ormåsen SP 

 

Andre: 
Ann-Elise Os 
Berit Vestvann Johnsen 
Ellen Beate Lundberg 
Frank Raimond Zahl 
Hans Fredrik Sørdal 
Ida Bjørkquist 
Ingrid Steen Navjord 
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Mads Sandvik 
May-Britt Pedersen Delbekk 
Per Håkon Hanssen 
Tom Erik Holteng 
Unni Edvardsen 

 
 
 
 
Møtenotater: 

Møtet var innkalt på lovlig måte. Møtet var kunngjort i distriktets lokalavis, og 
dokumentene var utlagt til ettersyn på kommunens hjemmeside. 

Ingelin Noresjø (KRF) ble enstemmig valgt som setteordfører. 

Fungerende  ordfører Ronny Borge og setteordfører Ingelin Noresjø  ledet møtet. 

 

Som kulturinnslag fra Kulturskola fikk kommunestyret høre Raei Teklu og Live Djupvik 
Stenvold på piano. 

 

Det var ingen merknader til innkalllinger. 

 

Merknader til dagsorden: 

· Nils-Christian Steinbakk (AP): 
Etterlyser en sak, som ble enstemmig vedtatt i budsjett 2022. Kontrollutvalget 
ble bedt om å se på avvik i skole og helse og omsorg. De har behandlet saken 
4 ganger. Hvorfor har ikke dette blitt lagt fram for kommunestyret? 

· Anne Godding (R): 
Vil takke for arrangementer og fine dager i Pridearrangementet og den 
internasjonale barnedagen. 

· Anne Stenhammer (R): 
Etterlyser i årsregnskapet s. 66. Hva skal beløpet være? 

· Ronny Borge (H): 
Blålysbygget. Arbeidet er nå stoppet opp. Veien fra E6 og innover bør være 40 
km/t. Statens vegvesen forlanger at det skal være 60 km/t. Fram til opphøyet 
fortau 60 km/t, så 40 km/t. Lysarmatur ikke godkjent for 60 km/t. Dette blir en 
ekstra kostnad på 2,7 mill. kr. Kommunestyret må si nei til dette. 

· Taletid på 3 min.  
Dagsorden med merknader ble enstemmig godkjent. 

 

Merknader til saksliste: 

· Sak 31/23 flyttes til i morgen. 
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· Sak 41/23 er unntatt offentlighet og behandles til slutt. 
Saksliste med merknader ble enstemmig godkjent. 

 

Inhabilitet: 

· Anne Stenhammer: 43/23 
 

Svar på spørsmål fra forrige møte: 

Wiggo Lund (AP): 
Stabssjef innovasjon og utvikling Tom Erik Holteng svarte på pkt. 1 og 2. 
Fotballbane Finneid: Nett kommer opp før sommerferien. Dugnad fra Finneid IL. 
Fotballbane Sulitjelma: I 2 faser. Permanent nett kommer opp sammen med nye 
lysmaster. I dag kommer anleggsgjerde opp. 

Enhetsleder VVA Frank Zahl svarte på pkt 3. 
Budsjettvedtak på feiing av gang- og sykkelveiere. Evaluerer fortløpende når ikke 
feiing. Det blir en kant i veibanen, men blir midre etterhvert. Vi har når fått 7 
tilbakemeldinger om feiing. Hvis det skal bli feiing, må det tilføres midler. Vi har ca. 55 
km veier i kommunen. 

 

Svar på spørsmål: 

Nils-Christian Steinbakk (AP): 
Kommunedirektør Ellen Beate Lundberg svarte. Sak fra kontrollutvalget. Det har 
hopet seg opp med portefølje, da vi ikke hadde kommunalsjefer. Vil bli fulgt opp. 
Saken er ikke glemt. 

Anne Stenhammer (SV): 
Økonomileder Mads Sandvik svarte. 
Tiltak 1558 hadde fallt ut av tabell. Totalbeløpet er riktig. 

 

Odd Hasselberg (SP) innvilget permisjon fra og med sak 30/23 til og med sak 40/23. 
Steinar Asp Ormåsen (SP) tiltrådte. 

 

I sak 41/23 ble møtet med hjemmel i kommuneloven § 11-5. 
 

Wiggo Lund (AP) og Stian Stenberg (FRP) fikk innvilget permisjon fra sak 41/23. 
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UNDERSKRIFTER: 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 
 
Fauske 19.06.23 
 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 
Ronny Borge 
Fung. ordfører 

representant representant 
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Saksliste 
 

Saksnr. Sakstittel  
028/23 Godkjenning av møtebok  

029/23 Referatsaker i perioden  
030/23 Økonomimelding 1 2023  

031/23 Budsjettforutsetninger 2024  
032/23 Forslag kommunedelplan helse, omsorg og velferd 

2023-2030 - høring 
 

033/23 Opprettelse av egen legevaktsentral for Indre Salten 
legevakt 

 

034/23 Finansiering av utkjøp av leasingbil - legevaktsbil  

035/23 Tilstandsrapport for grunnskolen -  2023  
036/23 Vurdering av ny brannordning i Fauske kommune  

037/23 Fauske Rådhus - Innhold og videre prosess  
038/23 Søknad om garanti - Valnesfjord skytterlag og DFS  

039/23 Eierskapspolitikk for Fauske kommune - oppdatering  
040/23 Interpellasjon til kommunestyremøtet 15. juni 2023 - 

Positivitet til kjernekraft 
 

041/23 IKT-sikkerhetsplattform i Fauske kommune Unntatt 
offentlighet 

042/23 Detaljregulering for Fauske miljøtorg  

043/23 Detaljregulering for Torggata 23  
044/23 Forslag til detaljregurlering Torgata 18  

045/23 Grunngitt spørsmål til kommunestyremøtet 15. juni 
2023 
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028/23: Godkjenning av møtebok 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Møtebok nr. 3/2023 godkjennes. 

 
Kommunestyre 15.06.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 028/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Møtebok nr. 3/2023 godkjennes. 

 
 
 
029/23: Referatsaker i perioden 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 
 
Kommunestyre 15.06.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 029/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 

 
 
 
030/23: Økonomimelding 1 2023 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 30.05.2023 
Innstilling til kommunestyret: 
 

1. Økonomimelding 1/2023 tas til orientering. 
2. Budsjettreguleringer gjennomføres som følger: 

 

Økte utgifter/reduserte inntekter: Beløp 

NAV Indre Salten - økte kostnader 13 000 

Økte forsikringskostnader  1 500 

Økt kostnad pensjon 2 958 

Kvotekraft - reduksjon 1 400 
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Konsesjonskraft - reduksjon 2 900 

Økt utgift Enhet Familiens hus og 
integrering 

5 663 

Økt kostnad - «En pasient – en journal»  900 

  

Økte inntekter/tilskudd:   

Rammetilskudd – økning -5 380 

Inntektsutjevning – økning -3 420 

Skatt - økning -2 169 

NAV Indre Salten - økte inntekter -7 500 

Økt inntekt Enhet Familiens hus og 
integrering 

-745 

Økt integreringstilskudd -7 504 

    

Økt budsjettunderskudd 2023 1 603 
 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

1. Økonomimelding 1/2023 tas til etterretning. 
2. Budsjettreguleringer gjennomføres som følger: 

 

Økte utgifter/reduserte inntekter: Beløp 

NAV Indre Salten - økte kostnader 13 000 

Økte forsikringskostnader  1 500 

Økt kostnad pensjon 2 958 

Kvotekraft - reduksjon 1 400 

Konsesjonskraft - reduksjon 2 900 

Økt utgift Enhet Familiens hus og 
integrering 

5 663 

Økt kostnad - «En pasient – en journal»  900 

  

Økte inntekter/tilskudd:   

Rammetilskudd – økning -5 380 

Inntektsutjevning – økning -3 420 

Skatt - økning -2 169 

NAV Indre Salten - økte inntekter -7 500 

Økt inntekt Enhet Familiens hus og 
integrering 

-745 

Økt integreringstilskudd -7 504 

    

Økt budsjettunderskudd 2023 1 603 
 

 
Partssammensatt utvalg 30.05.2023: 
 
 
Behandling: 
Orientering ved økonomileder Mads Sandvik og stabsleder økonomi og virksomhetsstyring 
May-Britt Pedersen Delbekk. 
 
Ordfører foreslo følgende endring i kommunedirektørens forslag til innstilling: 
1. Økonomimelding 1/2023 tas til orientering. 
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Kommunedirektørens forslag til innstilling med ordførers endring ble enstemmig vedtatt. 
 
PART- 003/23 Vedtak: 
Innstilling til formannskapet: 
 

1. Økonomimelding 1/2023 tas til orientering. 
2. Budsjettreguleringer gjennomføres som følger: 

 

Økte utgifter/reduserte inntekter: Beløp 

NAV Indre Salten - økte kostnader 13 000 

Økte forsikringskostnader  1 500 

Økt kostnad pensjon 2 958 

Kvotekraft - reduksjon 1 400 

Konsesjonskraft - reduksjon 2 900 

Økt utgift Enhet Familiens hus og 
integrering 

5 663 

Økt kostnad - «En pasient – en journal»  900 

  

Økte inntekter/tilskudd:   

Rammetilskudd – økning -5 380 

Inntektsutjevning – økning -3 420 

Skatt - økning -2 169 

NAV Indre Salten - økte inntekter -7 500 

Økt inntekt Enhet Familiens hus og 
integrering 

-745 

Økt integreringstilskudd -7 504 

    

Økt budsjettunderskudd 2023 1 603 
 

 
Formannskap 30.05.2023: 
 
 
Behandling: 
Partssammensatt utvalgs innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 039/23 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 
 

1. Økonomimelding 1/2023 tas til orientering. 
2. Budsjettreguleringer gjennomføres som følger: 

 

Økte utgifter/reduserte inntekter: Beløp 

NAV Indre Salten - økte kostnader 13 000 

Økte forsikringskostnader  1 500 

Økt kostnad pensjon 2 958 

Kvotekraft - reduksjon 1 400 

Konsesjonskraft - reduksjon 2 900 

Økt utgift Enhet Familiens hus og 
integrering 

5 663 
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Økt kostnad - «En pasient – en journal»  900 

  

Økte inntekter/tilskudd:   

Rammetilskudd – økning -5 380 

Inntektsutjevning – økning -3 420 

Skatt - økning -2 169 

NAV Indre Salten - økte inntekter -7 500 

Økt inntekt Enhet Familiens hus og 
integrering 

-745 

Økt integreringstilskudd -7 504 

    

Økt budsjettunderskudd 2023 1 603 
 

 
Kommunestyre 15.06.2023: 
 
 
Behandling: 
Forslag fra Arbeiderpartiet, foreslått av Nils-Christian Steinbakk,      Arbeiderpartiet 
1. Kommunestyret konstaterer at Fauske kommune har svært gode inntekter, som 
inneværende år for første gang vil runde en milliard kroner. Regnskapene for 2020, 2021 og 
2022 viser at inntektene har vært 235 millioner kroner høyere enn budsjettert. Dette viser at 
budsjetteringen har vært urealistisk, og at mange av nedtrekkene ikke har vært nødvendige. 
Samtidig viser det at kommunen har et større handlingsrom og kan få handlefriheten tilbake 
når regnskapet for 2023 gjøres opp. Dette gir oss muligheter og legger et godt grunnlag for å 
skape en trygg og god kommune å bo i for alle. 
 
Det er viktig at kommunestyret organiserer samfunnet og tjenestene på en slik måte at 
innbyggerne trives, samtidig som vi blir attraktive for tilflyttere. Det at Fauske er et knutepunkt 
og en foretrukket destinasjon for næringsutvikling og industrietableringer, viser hvor viktig det 
er at vi er fremoverlent og tørr å satse i en vanskelig tid. 
 
Selv i utfordrende økonomiske tider må vi føre en ansvarlig politikk som skal ivareta 
innbyggerne på en best mulig måte innenfor de ressursene vi rår over. Vi skal så langt det lar 
seg gjøre verne barn og ungdom samt de eldre og de som trenger kommunens tjenester 
mest. 
 
Å redusere antall lærere i skolen og ansatte som er nærmest våre innbyggere innenfor pleie 
og omsorg er ikke forsvarlig. Kommunen har en plikt til å oppfylle gjeldende lovverk til enhver 
tid, uavhengig av kommunens økonomi. 
 
God økonomistyring er ikke et mål i seg selv, men et virkemiddel for å oppnå gode tjenester. 
 
Kommunens inntekter vil i 2023, mest sannsynlig for første gang overstige kr 1 milliard. 
Inntekter som skal forvaltes på en best mulig måte for å gi gode tjenester til innbyggerne. 
 
2. Fauske kommune har de siste årene gjort store investeringer i nye skolebygg. Da 
Valnesfjord skole og flerbrukshall sto ferdig, hadde vi landets fineste og mest moderne 
skolebygg med unike uteområder. Samtidig har det vært gjort store strukturendringer. Dette 
har ført til at de ansatte i skoleverket har måttet tilpasse og omstille seg til å smelte sammen 
ulike miljø på større enheter. 
 
Kommunestyret har tidligere vært tydelige på at det etter de store investeringene og 
strukturendringene skulle satses på innholdet i skolen. I stedet har en reduksjon i antall elever 
og den økonomiske situasjonen ført til store nedskjæringer i antall årsverk. Fra skoleåret 
2019 og frem til høsten 2023 vil antall pedagoger og assistenter i Fauskeskolen være 
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redusert med ca 40 stillinger. Bare på Vestmyra skole er det redusert med 18 årsverk, selv 
om elevtallet er det samme fra høsten 2023, som det var i 2017. 
 
Den gjennomførte strukturendringen har gått veldig fort og påvirket både ledelsen og de 
ansatte ved de ulike skolene negativt. Skolene trenger ro og må få omstille seg på en 
planmessig måte innenfor et akseptabelt tidsperspektiv. Kommunestyret avviser med 
bakgrunn i dette en ytterligere reduksjonen i antall årsverk og ber rådmannen utrede en sak 
hvor det settes søkelys på innhold og oppbemanning i skolen. Dette arbeidet må starte ute på 
skolene, hvor ledelsen og de ansatte får være med å vurdere hva som er best på deres skole. 
Samtidig må det være en plan på dette arbeidet, slik at vi får en planmessig drift i årene som 
kommer. Tidlig innsats, eller laget rundt barnet, som det heter i dag og et godt faglig utbytte 
for elevene skal i særdeleshet vektlegges. I tillegg til dette skal skolene tilby lovpålagte 
oppgaver i forhold til spesialundervisning og særskilt tilrettelagt opplæring. Det å tilknytte seg 
miljøarbeidere ute i skolene vurderes som en løsning for å løse utfordringene på kort sikt. 
Kommunestyret avsetter penger til dette. 
 
De ansattes organisasjoner forteller at det er blitt en større andel elever med psykiske 
problemer. Det fryktes at elevene ikke blir sett i en travel arbeidsdag og lærerne får ikke 
jobbet forebyggende. Retten til et godt psykososialt miljø blir sterkt utfordret og dårlig ivaretatt 
allerede i dag. Ansatte blir oftere utsatt for trusler og vold i dagens skole på Fauske, noe som 
igjen fører til slitasje, sykemeldinger og lærerflukt. Meldinger om daglige avvik og brudd på 
både arbeidsmiljøloven og opplæringsloven må gripes fatt i umiddelbart. 
 
Det er derfor viktig å opprettholde kontaktlærertettheten slik den var frem til skolestart 2022. 
Gjennom å trekke ned antall årsverk i skolen, øker allerede belastningen svært mye på de 
som blir igjen. Dette er det først og fremst de svakeste elevene som taper på. Det er de 
samme elevene som er avhengig av tett oppfølging av kontaktlærer i skolehverdagen, for å 
ha mulighet til å lykkes både faglig og sosialt. Færre kontaktlærere kombinert med mindre 
lærertetthet i klasserommet vil ramme denne gruppen hardt. Det er også uheldig og skal ha 
færre kontaktlærere i skolen i en tid hvor kontaktlærerrollen er viktigere enn noen gang før. 
Svært mange elever er i dag avhengig av denne oppfølgingen. 
 
Sykefraværet er høyt og det brukes store ressurser på å leie inn ufaglærte vikarer. Siste uken 
i mai var det 18 lærere borte hver dag i Fauskeskolen. 
 
Kommunestyret vil derfor omfordele ressurser ved å øke grunnbemanningen slik at behovet 
for å leie inn vikarer reduseres. Kommunestyret ber kommunedirektøren fremlegge en sak på 
dette i forbindelse med budsjett 2024. 
 
Kommunestyret er skoleeier og arbeidsgiver og for å imøtekomme en krevende situasjon 
innenfor grunnskole tilføres enheten kr. 3 000 000,-, for å løse utfordringene på kort sikt. 
 
3. Kommunestyret viser til at kommunedirektøren ved flere anledninger har uttrykt at det er 
krise i pleie- og omsorgssektoren. Behovet for sykehjemsplasser, avlastning, rehabilitering, 
korttidsplasser og hjemmebaserte tjenester er stor slik situasjonen er i dag og mye av dette er 
tjenester som eldre og syke innbyggere har lovmessig krav på. Tilgangen på 
sykehjemsplasser er for lav og vi ser betydelige overliggerdøgn på sykehus de siste årene. 
De fire første månedene i 2023 er det registrert ca 300 overliggerdøgn på 
Nordlandssykehuset, til en kostnad på ca 2 millioner kroner. I tillegg er situasjonen i mange 
hjem svært krevende. 
 
Helse- og omsorgssektoren er fortsatt i omorganisering, der det over flere år har vært 
gjennomført store nedtrekk i bemanningen. Kommunestyret vil derfor omfordele ressurser for 
å øke den generelle grunnbemanningen innenfor pleie- og omsorg. Dette vil gi en mer stabil 
og forutsigbar arbeidshverdag, samt redusere kostnader ved mindre innleie og bruk av 
overtid. 
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Kommunestyret viser til verdighetsgarantien og avviser at det i Fauske kommune skal være 
dobbeltrom i eldreomsorgen, slik det har vært praktisert det siste året. 
 
Kommunestyret er meget betenkt og bekymret over situasjonen og at krisen det har vært 
orientert om ikke finner en løsning gjennom å fremlegge en sak for kommunestyret. Det bes 
derfor om en sak fra kommunedirektøren, med utgangspunkt i orienteringen formannskapet 
fikk 01.06.22 og 08.06.23 fra enhetslederne i helse- og omsorg, fremlegge en sak for 
kommunestyret som viser vei ut av denne krisen og som gjør tjenesten og de ansatte i stand 
til å løse oppgaven på en god og verdig måte. Innbefattet i dette skal en øking i 
grunnbemanningen være en av faktorene. En reduksjon i innleie fra vikarbyrå og reduksjon i 
kostnader på vikarer i helse- og omsorgstjenesten, for å øke bemanningen, fremlegges i 
forbindelse med budsjett 2024. 
 
4. Arbeidet med ny alminnelig taksering av bolig og fritidseiendommer settes i bero. 
 
Kommunestyret ber kommunedirektøren fremlegge en sak som beskriver det arbeidet som er 
nødvendig og hvordan det tenkes organisert. Kostnadsoverslag og fremdriftsplan skal være 
en del av saken. 
 
Saken skal danne grunnlag for og gjøre kommunestyret i stand til å foreta en vurdering og 
eventuell bevilgning til en forsvarlig gjennomføring av prosessen. Det forutsettes at de store 
oppgavene med en re-taksering løses innenfor vedtatt budsjett. 
 
Kommunestyret ber kommunedirektøren samtidig utrede innføring av bunnfradraget og 
konsekvensene av å utvide fritak for eiendomsskatt for nye boliger. Dette vil gjøre kommunen 
mer attraktiv for småbarnsfamilier og tilflytting. 
 
 
 
Det gjennomføres slik budsjettregulering 
 
Økte inntekter på skatt og ramme3 000 000,- 
 
Økte utgifter på skole3 000 000,- 
 
 

 
Økonomileder Mads Sandvik orienterte. 
 
AP's forslag pkt. 1 ble forkastet med 15 (3FRP, 6H, 1KRF, 5SP) mot 12 (8AP, 2R, 2SV) 
stemmer. 
AP's forslag pkt. 2 ble forkastet med 15 (3FRP, 6H, 1KRF, 5SP) mot 12 (8AP, 2R, 2SV) 
stemmer. 
AP's forslag pkt. 3 ble forkastet med 15 (3FRP, 6H, 1KRF, 5SP) mot 12 (8AP, 2R, 2SV) 
stemmer. 
AP's forslag pkt. 4 ble forkastet med 15 (3FRP, 6H, 1KRF, 5SP) mot 12 (8AP, 2R, 2SV) 
stemmer. 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 030/23 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Økonomimelding 1/2023 tas til orientering. 
2. Budsjettreguleringer gjennomføres som følger: 

 

Økte utgifter/reduserte inntekter: Beløp 



Side 12 
 

NAV Indre Salten - økte kostnader 13 000 

Økte forsikringskostnader  1 500 

Økt kostnad pensjon 2 958 

Kvotekraft - reduksjon 1 400 

Konsesjonskraft - reduksjon 2 900 

Økt utgift Enhet Familiens hus og 
integrering 

5 663 

Økt kostnad - «En pasient – en journal»  900 

  

Økte inntekter/tilskudd:   

Rammetilskudd – økning -5 380 

Inntektsutjevning – økning -3 420 

Skatt - økning -2 169 

NAV Indre Salten - økte inntekter -7 500 

Økt inntekt Enhet Familiens hus og 
integrering 

-745 

Økt integreringstilskudd -7 504 

    

Økt budsjettunderskudd 2023 1 603 
 

 
 
 
031/23: Budsjettforutsetninger 2024 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Budsjettforutsetninger for 2024 tas til orientering.  
 
Kommunestyre 15.06.2023: 
 
 
Behandling: 
Saken ble utsatt til kommunestyremøtet 16. juni 2023. 
 
KOM- 031/23 Vedtak: 
Saken ble utsatt til kommunestyremøtet 16. juni 2023. 

 
 
 
032/23: Forslag kommunedelplan helse, omsorg og velferd 2023-2030 - høring 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 08.06.2023 
Innstilling til kommunestyret: 

Kommunedelplan for helse, omsorg og velferd 2023-2030 sendes på høring og legges 
ut til offentlig ettersyn, jf. plan- og bygningsloven § 11-14. Høringsfristen er 21.08.23. 
 
Det kan foretas redaksjonelle endringer i planen før den sendes ut til høring. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Kommunedelplan for helse, omsorg og velferd 2023-2030 sendes på høring og legges 
ut til offentlig ettersyn, jf. plan- og bygningsloven § 11-14. Høringsfristen er 21.08.23. 
 

 
Formannskap 08.06.2023: 
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Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling med muligheter for redaksjonelle endringer i planen 
ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 060/23 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Kommunedelplan for helse, omsorg og velferd 2023-2030 sendes på høring og legges 
ut til offentlig ettersyn, jf. plan- og bygningsloven § 11-14. Høringsfristen er 21.08.23. 
 
Det kan foretas redaksjonelle endringer i planen før den sendes ut til høring. 

 
Kommunestyre 15.06.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunalsjef Ann-Elise Os orienterte. 
 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 032/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Kommunedelplan for helse, omsorg og velferd 2023-2030 sendes på høring og legges 
ut til offentlig ettersyn, jf. plan- og bygningsloven § 11-14. Høringsfristen er 21.08.23. 
 
Det kan foretas redaksjonelle endringer i planen før den sendes ut til høring. 

 
 
 
033/23: Opprettelse av egen legevaktsentral for Indre Salten legevakt 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 30.05.2023 
Innstilling til kommunestyret: 
 

1. Fauske kommunestyre slutter seg til anbefalingen om å avslutte kjøp av 
tjenesten om legevaktsformidling fra Bodø kommune til Indre Salten 
Legevakt (ISLV). Avtalen med Bodø kommune sies opp.    

 
2. For å styrke kvalitets- og brukerperspektivet i tjenesten om 

legevaktsformidling, godkjenner Fauske kommunestyre at det etableres en 
egen legevaktssentral i ISLV etter oppsigelsestidens utløp i Bodø kommune.   

 
3. Overtagelse av legevaktsentralen skal føre til en kvalitetsmessig forbedring 

for pasientene og til økt pasientsikkerhet, uten at det blir et mer kostbart 
alternativ sammenlignet med dagens ordning. Ny organisering skal også 
bidra til å styrke det eksisterende interkommunale samarbeidet mellom 
Fauske, Saltdal og Sørfold, samt at det skal bidra til et større fagmiljø med 
lokale arbeidsplasser.  

 
4. Bemanning og finansieringsbehovet som er presentert i saken vedtas 

 
5. Fauske kommunestyre godkjenner engangsutgiften som etableringen koster 
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og som er presentert i saken 

 
6. Fauske kommunestyre godkjenner budsjettoppstillingen slik det er presentert 

i saken. Ved endringer skal samarbeidskommunene varsles og godta evt 
endringer før de foretas.   

 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

1. Fauske kommunestyre slutter seg til anbefalingen om å avslutte kjøp av 
tjenesten om legevaktsformidling fra Bodø kommune til Indre Salten 
Legevakt (ISLV). Avtalen med Bodø kommune sies opp.    

 
2. For å styrke kvalitets- og brukerperspektivet i tjenesten om 

legevaktsformidling, godkjenner Fauske kommunestyre at det etableres en 
egen legevaktssentral i ISLV etter oppsigelsestidens utløp i Bodø kommune.   

 
3. Overtagelse av legevaktsentralen skal føre til en kvalitetsmessig forbedring 

for pasientene og til økt pasientsikkerhet, uten at det blir et mer kostbart 
alternativ sammenlignet med dagens ordning. Ny organisering skal også 
bidra til å styrke det eksisterende interkommunale samarbeidet mellom 
Fauske, Saltdal og Sørfold, samt at det skal bidra til et større fagmiljø med 
lokale arbeidsplasser.  

 
4. Bemanning og finansieringsbehovet som er presentert i saken vedtas 

 
5. Fauske kommunestyre godkjenner engangsutgiften som etableringen koster 

og som er presentert i saken 

 
6. Fauske kommunestyre godkjenner budsjettoppstillingen slik det er presentert 

i saken. Ved endringer skal samarbeidskommunene varsles og godta evt 
endringer før de foretas.   

 
 
 
 

 
Formannskap 30.05.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 044/23 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 
 

1. Fauske kommunestyre slutter seg til anbefalingen om å avslutte kjøp av 
tjenesten om legevaktsformidling fra Bodø kommune til Indre Salten 
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Legevakt (ISLV). Avtalen med Bodø kommune sies opp.    

 
2. For å styrke kvalitets- og brukerperspektivet i tjenesten om 

legevaktsformidling, godkjenner Fauske kommunestyre at det etableres en 
egen legevaktssentral i ISLV etter oppsigelsestidens utløp i Bodø kommune.   

 
3. Overtagelse av legevaktsentralen skal føre til en kvalitetsmessig forbedring 

for pasientene og til økt pasientsikkerhet, uten at det blir et mer kostbart 
alternativ sammenlignet med dagens ordning. Ny organisering skal også 
bidra til å styrke det eksisterende interkommunale samarbeidet mellom 
Fauske, Saltdal og Sørfold, samt at det skal bidra til et større fagmiljø med 
lokale arbeidsplasser.  

 
4. Bemanning og finansieringsbehovet som er presentert i saken vedtas 

 
5. Fauske kommunestyre godkjenner engangsutgiften som etableringen koster 

og som er presentert i saken 

 
6. Fauske kommunestyre godkjenner budsjettoppstillingen slik det er presentert 

i saken. Ved endringer skal samarbeidskommunene varsles og godta evt 
endringer før de foretas.   

 
Kommunestyre 15.06.2023: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 033/23 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Fauske kommunestyre slutter seg til anbefalingen om å avslutte kjøp av 
tjenesten om legevaktsformidling fra Bodø kommune til Indre Salten 
Legevakt (ISLV). Avtalen med Bodø kommune sies opp.    

 
2. For å styrke kvalitets- og brukerperspektivet i tjenesten om 

legevaktsformidling, godkjenner Fauske kommunestyre at det etableres en 
egen legevaktssentral i ISLV etter oppsigelsestidens utløp i Bodø kommune.   

 
3. Overtagelse av legevaktsentralen skal føre til en kvalitetsmessig forbedring 

for pasientene og til økt pasientsikkerhet, uten at det blir et mer kostbart 
alternativ sammenlignet med dagens ordning. Ny organisering skal også 
bidra til å styrke det eksisterende interkommunale samarbeidet mellom 
Fauske, Saltdal og Sørfold, samt at det skal bidra til et større fagmiljø med 
lokale arbeidsplasser.  
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4. Bemanning og finansieringsbehovet som er presentert i saken vedtas 

 
5. Fauske kommunestyre godkjenner engangsutgiften som etableringen koster 

og som er presentert i saken 

 
6. Fauske kommunestyre godkjenner budsjettoppstillingen slik det er presentert 

i saken. Ved endringer skal samarbeidskommunene varsles og godta evt 
endringer før de foretas.   

 
 
 
034/23: Finansiering av utkjøp av leasingbil - legevaktsbil 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 30.05.2023 
Innstilling til kommunestyret: 

Det inngås ikke ny leasingavtale og legevaktsbilen kjøpes ut til kr. 389.000.   
Utkjøpet finansieres gjennom låneopptak, med forbehold om godkjenning om 
låneopptak fra Statsforvalteren i Nordland. 

 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Det inngås ikke ny leasingavtale og legevaktsbilen kjøpes ut til kr. 389.000.   
Utkjøpet finansieres gjennom låneopptak, med forbehold om godkjenning om 
låneopptak fra Statsforvalteren i Nordland. 

 
Formannskap 30.05.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 051/23 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Det inngås ikke ny leasingavtale og legevaktsbilen kjøpes ut til kr. 389.000.   
Utkjøpet finansieres gjennom låneopptak, med forbehold om godkjenning om 
låneopptak fra Statsforvalteren i Nordland. 

 
Kommunestyre 15.06.2023: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 034/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Det inngås ikke ny leasingavtale og legevaktsbilen kjøpes ut til kr. 389.000.   
Utkjøpet finansieres gjennom låneopptak, med forbehold om godkjenning om 
låneopptak fra Statsforvalteren i Nordland. 

 
 
 
035/23: Tilstandsrapport for grunnskolen -  2023 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 30.05.2023 
Innstilling til kommunestyret: 
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Tilstandsrapport for grunnskolen 2023 tas til orientering. 
 
Fauske kommune har gode skolebygg, men framover behøves også fokus på innholdet 
i skolen. Kommunestyret ønsker å utvikle Fauskeskolen og involveres tettere i dette 
arbeidet de kommende årene. 
 
1.Fauske kommunestyre ber kommunedirektøren fremme følgende skolesaker til 
kommunestyret innen sommeren 2024: 
 
- Utredning om mulig etablering av bemanningsnorm i Fauskeskolen 
- Oversikt over læreressurser i Fauskeskolen 
- Plan for vedlikehold av kommunale skolebygg 
- Revidering av reglement for Fauskeskolen 
- Strategi for rekruttering og videreutdanning av lærere 
- Plan for oppfølging av utsatte barn og "laget rundt barnet" 
- Nærværsarbeid med mål om å få ned vikarbruken 
 
2.Fauske kommune skal jobbe videre med mobbeombudet i Nordland, tillitsvalgte, FAU 
og foreldre med mål om å etablere "Partnerskap mot mobbing". 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Tilstandsrapport for grunnskolen 2023 tas til orientering. 
 
 

 
Formannskap 30.05.2023: 
 
 
Behandling: 
Nytt forslag fra Sp, H, Frp og Krf, foreslått av Ingelin Noresjø, Kristelig Folkeparti 
Fauske kommune har gode skolebygg, men framover behøves også fokus på innholdet i 
skolen. Kommunestyret ønsker å utvikle Fauskeskolen og involveres tettere i dette arbeidet 
de kommende årene. 
 
1.Fauske kommunestyre ber kommunedirektøren fremme følgende skolesaker til 
kommunestyret innen sommeren 2024: 
 
- Utredning om mulig etablering av bemanningsnorm i Fauskeskolen 
- Oversikt over læreressurser i Fauskeskolen 
- Plan for vedlikehold av kommunale skolebygg 
- Revidering av reglement for Fauskeskolen 
- Strategi for rekruttering og videreutdanning av lærere 
- Plan for oppfølging av utsatte barn og "laget rundt barnet" 
- Nærværsarbeid med mål om å få ned vikarbruken 
 
2.Fauske kommune skal jobbe videre med mobbeombudet i Nordland, tillitsvalgte, FAU og 
foreldre med mål om å etablere "Partnerskap mot mobbing". 
 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
SP/H/FRP/KRFs tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 043/23 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Tilstandsrapport for grunnskolen 2023 tas til orientering. 
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Fauske kommune har gode skolebygg, men framover behøves også fokus på innholdet 
i skolen. Kommunestyret ønsker å utvikle Fauskeskolen og involveres tettere i dette 
arbeidet de kommende årene. 
 
1.Fauske kommunestyre ber kommunedirektøren fremme følgende skolesaker til 
kommunestyret innen sommeren 2024: 
 
- Utredning om mulig etablering av bemanningsnorm i Fauskeskolen 
- Oversikt over læreressurser i Fauskeskolen 
- Plan for vedlikehold av kommunale skolebygg 
- Revidering av reglement for Fauskeskolen 
- Strategi for rekruttering og videreutdanning av lærere 
- Plan for oppfølging av utsatte barn og "laget rundt barnet" 
- Nærværsarbeid med mål om å få ned vikarbruken 
 
2.Fauske kommune skal jobbe videre med mobbeombudet i Nordland, tillitsvalgte, FAU 
og foreldre med mål om å etablere "Partnerskap mot mobbing". 

 
Kommunestyre 15.06.2023: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 035/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Tilstandsrapport for grunnskolen 2023 tas til orientering. 
 
Fauske kommune har gode skolebygg, men framover behøves også fokus på innholdet 
i skolen. Kommunestyret ønsker å utvikle Fauskeskolen og involveres tettere i dette 
arbeidet de kommende årene. 
 
1.Fauske kommunestyre ber kommunedirektøren fremme følgende skolesaker til 
kommunestyret innen sommeren 2024: 
 
- Utredning om mulig etablering av bemanningsnorm i Fauskeskolen 
- Oversikt over læreressurser i Fauskeskolen 
- Plan for vedlikehold av kommunale skolebygg 
- Revidering av reglement for Fauskeskolen 
- Strategi for rekruttering og videreutdanning av lærere 
- Plan for oppfølging av utsatte barn og "laget rundt barnet" 
- Nærværsarbeid med mål om å få ned vikarbruken 
 
2.Fauske kommune skal jobbe videre med mobbeombudet i Nordland, tillitsvalgte, FAU 
og foreldre med mål om å etablere "Partnerskap mot mobbing". 

 
 
 
036/23: Vurdering av ny brannordning i Fauske kommune 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 30.05.2023 
Innstilling til kommunestyret: 
           

1. Tidligere rapport fra Salten Brann om fremtidig brannordning, ROS-analysen, 
Fauske kommunes interne rapport samt tidligere uttalelser og innspill i saken 
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tas med videre som grunnlag for vurdering av ny brannordning. 

 

2. Etter ny gjennomgang av den nye brannordningen i fauske kommune, ber 
kommunestyret kommunedirektøren om å gå i dialog med Salten Brann IKS 
om følgende punkter, under, i den hensikt å komme fram til omforent 
dimensjonering i Sulitjelma når særtrekk og lokale forhold er tatt med i 
vurderingen: 
a. Vurdere størrelsen på styrken i Sulitjelma på nytt (med mål fra 8 til 10 

mannskaper) 
b. Vurdere innsatstiden fra Fauske brannstasjon til Sulitjelma på nytt 

(henger sammen med punkt a og c) 
c. Fauske kommune fremmer innspill (til materiellplanen) om mannskapsbil 

med vanntank som kjøretøy i Sulitjelma. 

d. Røykdykkertjeneste nivå 1.  

 
3. Det henstilles til at lokale mannskaper tas med i løpet av denne og nye 

prosesser for å sikre innspill om erfaringer og involvering. 

 

4. Kommunedirektøren bes melde tilbake til kommunestyret om status i løpet av 
høsten og senest innen utgangen av 2023.     

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
           

1. Tidligere rapport fra Salten Brann om fremtidig brannordning samt ROS-
analysen tas med videre som grunnlag i brannordningen i Fauske. 
Kommunestyret tar Fauske kommunes interne rapport til orientering. 

 

2. Etter ny gjennomgang av den nye brannordningen i fauske kommune, ber 
kommunestyret kommunedirektøren om å gå i dialog med Salten Brann IKS 
om følgende punkter, under, i den hensikt å komme fram til omforent 
dimensjonering i Sulitjelma når særtrekk og lokale forhold er tatt med i 
vurderingen: 
a. Vurdere størrelsen på styrken i Sulitjelma på nytt (med mål fra 8 til 10 

mannskaper) 
b. Vurdere innsatstiden fra Fauske brannstasjon til Sulitjelma på nytt 

(henger sammen med punkt a og c) 
c. Fauske kommune fremmer innspill (til materiellplanen) om mannskapsbil 

med vanntank som kjøretøy i Sulitjelma.  

 
3. Det henstilles til at lokale mannskaper tas med i løpet av denne og nye 

prosesser for å sikre innspill om erfaringer og involvering. 

 

4. Kommunedirektøren bes melde tilbake til kommunestyret om status i løpet av 
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høsten og senest innen utgangen av 2023.     

  
 
Formannskap 30.05.2023: 
 
 
Behandling: 
Forslag til vedtak fra Ap, foreslått av Kathrine Moan Larsen,      Arbeiderpartiet 
Kommunedirektørens forslag til vedtak med følgende tillegg: 
 
Pkt 1 Tidligere rapport fra Salten Brann om fremtidig brannordning, ROS-analysen, 
Fauske kommunes interne rapport samt tidligere uttalelser og innspill i saken tas 
med videre som grunnlag for vurdering av ny brannordning. 
 
Pkt 2 Nytt punkt d): Røykdykkertjeneste nivå 1 
 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling pkt. 1 ble enstemmig forkastet. 
AP's forslag pkt. 1 ble enstemmig vedtatt. 
Kommunedirektørens forslag til innstilling pkt. 2 ble enstemmig vedtatt. 
AP's tilleggsforslag pkt. 2 ble enstemmig vedtatt. 
Kommunedirektørens forslag til innstilling pkt. 3 og 4 ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 045/23 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 
           

1. Tidligere rapport fra Salten Brann om fremtidig brannordning, ROS-analysen, 
Fauske kommunes interne rapport samt tidligere uttalelser og innspill i saken 
tas med videre som grunnlag for vurdering av ny brannordning. 

 

2. Etter ny gjennomgang av den nye brannordningen i fauske kommune, ber 
kommunestyret kommunedirektøren om å gå i dialog med Salten Brann IKS 
om følgende punkter, under, i den hensikt å komme fram til omforent 
dimensjonering i Sulitjelma når særtrekk og lokale forhold er tatt med i 
vurderingen: 
a. Vurdere størrelsen på styrken i Sulitjelma på nytt (med mål fra 8 til 10 

mannskaper) 
b. Vurdere innsatstiden fra Fauske brannstasjon til Sulitjelma på nytt 

(henger sammen med punkt a og c) 
c. Fauske kommune fremmer innspill (til materiellplanen) om mannskapsbil 

med vanntank som kjøretøy i Sulitjelma. 

d. Røykdykkertjeneste nivå 1.  

 
3. Det henstilles til at lokale mannskaper tas med i løpet av denne og nye 

prosesser for å sikre innspill om erfaringer og involvering. 

 

4. Kommunedirektøren bes melde tilbake til kommunestyret om status i løpet av 
høsten og senest innen utgangen av 2023.     
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Kommunestyre 15.06.2023: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 036/23 Vedtak: 
Vedtak:           

1. Tidligere rapport fra Salten Brann om fremtidig brannordning, ROS-analysen, 
Fauske kommunes interne rapport samt tidligere uttalelser og innspill i saken 
tas med videre som grunnlag for vurdering av ny brannordning. 

 

2. Etter ny gjennomgang av den nye brannordningen i fauske kommune, ber 
kommunestyret kommunedirektøren om å gå i dialog med Salten Brann IKS 
om følgende punkter, under, i den hensikt å komme fram til omforent 
dimensjonering i Sulitjelma når særtrekk og lokale forhold er tatt med i 
vurderingen: 
a. Vurdere størrelsen på styrken i Sulitjelma på nytt (med mål fra 8 til 10 

mannskaper) 
b. Vurdere innsatstiden fra Fauske brannstasjon til Sulitjelma på nytt 

(henger sammen med punkt a og c) 
c. Fauske kommune fremmer innspill (til materiellplanen) om mannskapsbil 

med vanntank som kjøretøy i Sulitjelma. 

d. Røykdykkertjeneste nivå 1.  

 
3. Det henstilles til at lokale mannskaper tas med i løpet av denne og nye 

prosesser for å sikre innspill om erfaringer og involvering. 

 

4. Kommunedirektøren bes melde tilbake til kommunestyret om status i løpet av 
høsten og senest innen utgangen av 2023.     

 
 
 
037/23: Fauske Rådhus - Innhold og videre prosess 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 30.05.2023 
Innstilling til kommunestyret: 

Kommunedirektøren bes jobbe med mål om å realisere Fase 1 fortløpende fra nå av og 
innen utgangen av året. Parallelt skal det jobbes med bred involvering for å utforske 
hvilket mulighetsrom Fauske rådhus åpner for i fremtiden jf. Fase 2 og 3. Det legges 
fram ny sak til politisk behandling innen utgangen av året. 
 
Fortløpende fra vedtaket bes kommunedirektøren legge til rette for å fylle Fauske 
rådhus med aktivitet i form av arrangement/eventer med kultur- og innbyggerfokus. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Kommunedirektøren bes jobbe med mål om å realisere Fase 1 fortløpende fra nå av og 
innen utgangen av året. Parallelt skal det jobbes med bred involvering for å utforske 
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hvilket mulighetsrom Fauske rådhus åpner for i fremtiden jf. Fase 2 og 3. Det legges 
fram ny sak til politisk behandling innen utgangen av året. 
 
Fortløpende fra vedtaket bes kommunedirektøren legge til rette for å fylle Fauske 
rådhus med aktivitet i form av arrangement/eventer med kultur- og innbyggerfokus. 
 
 

 
Formannskap 30.05.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble vedtatt med 5 (1FRP, 1H, 1KRF, 2SP) mot 4 
(3AP, 1R) stemmer. 
 
FOR- 042/23 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Kommunedirektøren bes jobbe med mål om å realisere Fase 1 fortløpende fra nå av og 
innen utgangen av året. Parallelt skal det jobbes med bred involvering for å utforske 
hvilket mulighetsrom Fauske rådhus åpner for i fremtiden jf. Fase 2 og 3. Det legges 
fram ny sak til politisk behandling innen utgangen av året. 
 
Fortløpende fra vedtaket bes kommunedirektøren legge til rette for å fylle Fauske 
rådhus med aktivitet i form av arrangement/eventer med kultur- og innbyggerfokus. 

 
Kommunestyre 15.06.2023: 
 
 
Behandling: 
Viktig del av innhold, foreslått av Per-Gunnar Kung Skotåm, Rødt 
Rådhuset er det naturlige kontorstedet for Ordfører og Formannskapssekretær. Utover det 
kan både Fauna og biblioteket ha sin plass med kultursjefen og andre. Hallen vil være en flott 
sentral del av biblioteket med kulturinnslag debatter og lesesirkler. Kammerkonserter med 
kulturskola og voksne utøvere. Samt seremonirom og rom for offisielle anledninger hvor 
ordfører representerer. 

 
Nytt forslag fra Sp, H, Frp og Krf, foreslått av Ingelin Noresjø, Kristelig Folkeparti 
Fauske rådhus er et hus med historie og verdighet, og skal ivaretas som det, sammen med 
en fornyelse. Rådhuset er en naturlig arena for demokrati, folkestyre og innbyggerdialog, og 
skal bl a inneholde seremonirom og rom for offisielle anledninger hvor ordfører representerer. 
 
Biblioteket bør ha sin plass i Rådhuset, sammen med kultursjefen og andre. Hallen kan bli en 
flott sentral del av biblioteket med mulighet for kulturinnslag, som kammerkonserter, debatter 
og lesesirkler. Med dette kan Rådhuset bli det hjertet i Fauske som det bør være. 
 
I tillegg kan Fauna og evt annen næringsrelatert virksomhet finne en naturlig plass der. 
Kommunedirektøren bes jobbe fortløpende ut fra disse føringene. 
 
Parallelt skal det jobbes med bred involvering for å utforske hvilket mulighetsrom Fauske 
rådhus åpner for i fremtiden jf forslagene framkommet i Fase 1, 2 og 3. 
 
I det videre arbeidet må arealer i administrasjonsbygget ses i sammenheng med innholdet i 
Rådhuset. 
 
Fortløpende fra vedtaket bes kommunedirektøren legge til rette for å fylle Fauske rådhus med 
aktivitet i form av arrangement/eventer med kultur- og innbyggerfokus. Kommunestyret 
bemerker at det også er vedtatt å kjøpe nye stoler i Fauske kino, og at arbeidet må sette fart. 
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Det legges fram ny sak om Fauske rådhus til politisk behandling innen utgangen av året. 

 
Embla Sørensen (AP) fremmet følgende utsettelselsforslag: 
Saken utsettes til etter valget. 
 
AP's utsettelsesforslag ble forkastet med 15 (3FRP, 6H, 1KRF, 5SP) mot 12 (8AP, 2R, 2SV) 
stemmer. 
Formannskapets innstilling ble enstemmig forkastet. 
R's forslag ble forkastet med 15 (3FRP, 6H, 1KRF, 5SP) mot 12 (8AP, 2R, 2SV) stemmer. 
SP/H/FRP/KRF's forslag ble vedtatt med 15 (3FRP, 6H, 1KRF, 5SP) mot 12 (8AP, 2R, 2SV) 
stemmer. 
 
KOM- 037/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Fauske rådhus er et hus med historie og verdighet, og skal ivaretas som det, sammen 
med en fornyelse. Rådhuset er en naturlig arena for demokrati, folkestyre og 
innbyggerdialog, og skal bl a inneholde seremonirom og rom for offisielle anledninger 
hvor ordfører representerer. 
 
Biblioteket bør ha sin plass i Rådhuset, sammen med kultursjefen og andre. Hallen kan 
bli en flott sentral del av biblioteket med mulighet for kulturinnslag, som 
kammerkonserter, debatter og lesesirkler. Med dette kan Rådhuset bli det hjertet i 
Fauske som det bør være. 
 
I tillegg kan Fauna og evt annen næringsrelatert virksomhet finne en naturlig plass der. 
Kommunedirektøren bes jobbe fortløpende ut fra disse føringene. 
 
Parallelt skal det jobbes med bred involvering for å utforske hvilket mulighetsrom 
Fauske rådhus åpner for i fremtiden jf forslagene framkommet i Fase 1, 2 og 3. 
 
I det videre arbeidet må arealer i administrasjonsbygget ses i sammenheng med 
innholdet i Rådhuset. 
 
Fortløpende fra vedtaket bes kommunedirektøren legge til rette for å fylle Fauske 
rådhus med aktivitet i form av arrangement/eventer med kultur- og innbyggerfokus. 
Kommunestyret bemerker at det også er vedtatt å kjøpe nye stoler i Fauske kino, og at 
arbeidet må sette fart. 
 
Det legges fram ny sak om Fauske rådhus til politisk behandling innen utgangen av 
året. 

 
 
 
038/23: Søknad om garanti - Valnesfjord skytterlag og DFS 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 30.05.2023 
Innstilling til kommunestyret: 

a. Fauske kommune innvilger Valnesfjord skytterlag en selvskyldnergaranti stor 
kroner 990.000, - som sikkerhet for lån.  

b. Garantien gjelder for lånets hovedstol maks kroner 900.000,- med tillegg av 10 
% av til enhver tid gjeldende hovedstol til dekning av eventuelle påløpte renter 
og omkostninger. Kommunens maksimale garantiansvar kan ikke overstige kr 
900.000 + 10 %, totalt kr 990.000,-.   

c. Garantien er gyldig fra utbetalingsdato og begrenses til det antall år 
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nedbetalingsplanen fra långiver viser. Men likevel ikke lenger enn levetiden på 
anlegget.   

d. Garantiansvaret reduseres i takt med nedbetalingen av lånet og begrenses til det 
antall år nedbetalingsplanen fra långiver viser. Men likevel ikke lenger enn 
levetiden på anlegget. Garantiansvaret opphører når lånet er innfridd, og lånet 
skal innfris uten ugrunnet opphold når Valnesfjord Skytterlag har mottatt midler 
fra Samfunnsløftet for anlegget.   

e. Garantien er ugyldig hvis mottakeren av garantien forsto eller burde ha forstått at 
den er i strid med kommuneloven §14-19 første ledd første punktum. 
 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

a. Fauske kommune innvilger Valnesfjord skytterlag en selvskyldnergaranti stor 
kroner 990.000, - som sikkerhet for lån.  

b. Garantien gjelder for lånets hovedstol maks kroner 900.000,- med tillegg av 10 
% av til enhver tid gjeldende hovedstol til dekning av eventuelle påløpte renter 
og omkostninger. Kommunens maksimale garantiansvar kan ikke overstige kr 
900.000 + 10 %, totalt kr 990.000,-.   

c. Garantien er gyldig fra utbetalingsdato og begrenses til det antall år 
nedbetalingsplanen fra långiver viser. Men likevel ikke lenger enn levetiden på 
anlegget.   

d. Garantiansvaret reduseres i takt med nedbetalingen av lånet og begrenses til det 
antall år nedbetalingsplanen fra långiver viser. Men likevel ikke lenger enn 
levetiden på anlegget. Garantiansvaret opphører når lånet er innfridd, og lånet 
skal innfris uten ugrunnet opphold når Valnesfjord Skytterlag har mottatt midler 
fra Samfunnsløftet for anlegget.   

e. Garantien er ugyldig hvis mottakeren av garantien forsto eller burde ha forstått at 
den er i strid med kommuneloven §14-19 første ledd første punktum. 
 

 
Formannskap 30.05.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 041/23 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

a. Fauske kommune innvilger Valnesfjord skytterlag en selvskyldnergaranti stor 
kroner 990.000, - som sikkerhet for lån.  

b. Garantien gjelder for lånets hovedstol maks kroner 900.000,- med tillegg av 10 
% av til enhver tid gjeldende hovedstol til dekning av eventuelle påløpte renter 
og omkostninger. Kommunens maksimale garantiansvar kan ikke overstige kr 
900.000 + 10 %, totalt kr 990.000,-.   

c. Garantien er gyldig fra utbetalingsdato og begrenses til det antall år 
nedbetalingsplanen fra långiver viser. Men likevel ikke lenger enn levetiden på 
anlegget.   

d. Garantiansvaret reduseres i takt med nedbetalingen av lånet og begrenses til det 
antall år nedbetalingsplanen fra långiver viser. Men likevel ikke lenger enn 
levetiden på anlegget. Garantiansvaret opphører når lånet er innfridd, og lånet 
skal innfris uten ugrunnet opphold når Valnesfjord Skytterlag har mottatt midler 
fra Samfunnsløftet for anlegget.   

e. Garantien er ugyldig hvis mottakeren av garantien forsto eller burde ha forstått at 
den er i strid med kommuneloven §14-19 første ledd første punktum. 
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Kommunestyre 15.06.2023: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 038/23 Vedtak: 
Vedtak: 

a. Fauske kommune innvilger Valnesfjord skytterlag en selvskyldnergaranti stor 
kroner 990.000, - som sikkerhet for lån.  

b. Garantien gjelder for lånets hovedstol maks kroner 900.000,- med tillegg av 10 
% av til enhver tid gjeldende hovedstol til dekning av eventuelle påløpte renter 
og omkostninger. Kommunens maksimale garantiansvar kan ikke overstige kr 
900.000 + 10 %, totalt kr 990.000,-.   

c. Garantien er gyldig fra utbetalingsdato og begrenses til det antall år 
nedbetalingsplanen fra långiver viser. Men likevel ikke lenger enn levetiden på 
anlegget.   

d. Garantiansvaret reduseres i takt med nedbetalingen av lånet og begrenses til det 
antall år nedbetalingsplanen fra långiver viser. Men likevel ikke lenger enn 
levetiden på anlegget. Garantiansvaret opphører når lånet er innfridd, og lånet 
skal innfris uten ugrunnet opphold når Valnesfjord Skytterlag har mottatt midler 
fra Samfunnsløftet for anlegget.   

e. Garantien er ugyldig hvis mottakeren av garantien forsto eller burde ha forstått at 
den er i strid med kommuneloven §14-19 første ledd første punktum. 

 
 
 
039/23: Eierskapspolitikk for Fauske kommune - oppdatering 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 30.05.2023 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Fauske kommunes eierskapsmelding fra 2020, som vedlagt i saken, skal fortsatt 
legges til grunn for kommunens eierskapspolitikk.  

 
2. Vedtatt «felles strategi for samarbeid og eierstyring» i Salten fra 2016 skal 

fortsatt legges til grunn for eierstyring av selskaper og samarbeid i Salten.  

 
3. De overordnede bestemmelsene og strategiene i «Fauske kommunes 

eierskapspolitikk/eierskapsmelding» skal gjelde for vertskommuneløsninger uten 
at det utarbeides egne spesifikke strategier for disse. 

 
4. Kommunedirektøren bes utarbeide forslag til selskapsspesifikke strategier for 

selskaper og virksomheter som Fauske kommune etter kommuneloven har 
eierinteresser i, herunder; 

Salten kraftsamband AS 
Indre Salten Energi AS 
ISE produksjon Røyrvatn AS 
Kommunekraft AS 
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Moment Salten AS 
Galvano TIA AS 
Salten Gruppen AS  

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

1. Fauske kommunes eierskapsmelding fra 2020, som vedlagt i saken, skal fortsatt 
legges til grunn for kommunens eierskapspolitikk.  

 
2. Vedtatt «felles strategi for samarbeid og eierstyring» i Salten fra 2016 skal 

fortsatt legges til grunn for eierstyring av selskaper og samarbeid i Salten.  

 
3. De overordnede bestemmelsene og strategiene i «Fauske kommunes 

eierskapspolitikk/eierskapsmelding» skal gjelde for vertskommuneløsninger uten 
at det utarbeides egne spesifikke strategier for disse. 

 
4. Kommunedirektøren bes utarbeide forslag til selskapsspesifikke strategier for 

selskaper og virksomheter som Fauske kommune etter kommuneloven har 
eierinteresser i, herunder; 

Salten kraftsamband AS 
Indre Salten Energi AS 
ISE produksjon Røyrvatn AS 
Kommunekraft AS 
Moment Salten AS 
Galvano TIA AS 
Salten Gruppen AS  

  
  
 

 
Formannskap 30.05.2023: 
 
 
Behandling: 
Per-Gunnar Skotåm (R) stilte spørsmål med egen habilitet. I styre. 
Skotåm ble enstemmig erklært habil ettersom det ikke skal fattes vedtak om deltakelse. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 046/23 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Fauske kommunes eierskapsmelding fra 2020, som vedlagt i saken, skal fortsatt 
legges til grunn for kommunens eierskapspolitikk.  

 
2. Vedtatt «felles strategi for samarbeid og eierstyring» i Salten fra 2016 skal 

fortsatt legges til grunn for eierstyring av selskaper og samarbeid i Salten.  

 
3. De overordnede bestemmelsene og strategiene i «Fauske kommunes 

eierskapspolitikk/eierskapsmelding» skal gjelde for vertskommuneløsninger uten 
at det utarbeides egne spesifikke strategier for disse. 
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4. Kommunedirektøren bes utarbeide forslag til selskapsspesifikke strategier for 

selskaper og virksomheter som Fauske kommune etter kommuneloven har 
eierinteresser i, herunder; 

Salten kraftsamband AS 
Indre Salten Energi AS 
ISE produksjon Røyrvatn AS 
Kommunekraft AS 
Moment Salten AS 
Galvano TIA AS 
Salten Gruppen AS  

 
Kommunestyre 15.06.2023: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 039/23 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Fauske kommunes eierskapsmelding fra 2020, som vedlagt i saken, skal fortsatt 
legges til grunn for kommunens eierskapspolitikk.  

 
2. Vedtatt «felles strategi for samarbeid og eierstyring» i Salten fra 2016 skal 

fortsatt legges til grunn for eierstyring av selskaper og samarbeid i Salten.  

 
3. De overordnede bestemmelsene og strategiene i «Fauske kommunes 

eierskapspolitikk/eierskapsmelding» skal gjelde for vertskommuneløsninger uten 
at det utarbeides egne spesifikke strategier for disse. 

 
4. Kommunedirektøren bes utarbeide forslag til selskapsspesifikke strategier for 

selskaper og virksomheter som Fauske kommune etter kommuneloven har 
eierinteresser i, herunder; 

Salten kraftsamband AS 
Indre Salten Energi AS 
ISE produksjon Røyrvatn AS 
Kommunekraft AS 
Moment Salten AS 
Galvano TIA AS 
Salten Gruppen AS  

 
 
 
040/23: Interpellasjon til kommunestyremøtet 15. juni 2023 - Positivitet til kjernekraft 
 
 

 
Kommunestyre 15.06.2023: 
 
 
Behandling: 
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Interpellant Kassandra Petsa (FRP) leste interpellasjonen og fremmet følgende forslag: 
* Fauske kommunestyre ønsker å jobbe med å tilegne seg kunnskap om kjernekraft.  
* Fauske kommunestyre vil være positive til prosjektdeltakelse i denne sammenheng, samt 
samarbeid med andre kommuner som ser på kjernekraft 
 
Interpellasjonens 1. stjernepunkt ble enstemmig vedtatt. 
Interpellasjonens 2. stjernepunkt ble vedtatt med 20 (5AP, 3FRP, 6H, 1KRF, 5SP) mot 7 (3AP, 
2R, 2SV) stemmer.  
 
KOM- 040/23 Vedtak: 
Vedtak: 

* Fauske kommunestyre ønsker å jobbe med å tilegne seg kunnskap om kjernekraft.  
* Fauske kommunestyre vil være positive til prosjektdeltakelse i denne sammenheng, 
samt samarbeid med andre kommuner som ser på kjernekraft. 

 
 
 
041/23: IKT-sikkerhetsplattform i Fauske kommune 
 
 
 
 
042/23: Detaljregulering for Fauske miljøtorg 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre 
det framlagte forslag til detaljregulering for Fauske miljøtorg. 
 

 
Kommunestyre 15.06.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 042/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre 
det framlagte forslag til detaljregulering for Fauske miljøtorg. 

 
 
 
043/23: Detaljregulering for Torggata 23 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre 
det framlagte forslag til detaljregulering for Torggata 23. 
 

 
Kommunestyre 15.06.2023: 
 
 
Behandling: 
Anne Stenhammer (SV) stilte spørmål med egen habilitet. Mannen hennes er søskenbarn med 
part. 
Stenhammer ble enstemmig erklært habil. 
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Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 043/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre 
det framlagte forslag til detaljregulering for Torggata 23. 

 
 
 
044/23: Forslag til detaljregurlering Torgata 18 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre 
det framlagte forslag til detaljregulering for Torggata 18. 
 
 

 
Kommunestyre 15.06.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 044/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre det 
framlagte forslag til detaljregulering for Torggata 18. 

 
 
 
045/23: Grunngitt spørsmål til kommunestyremøtet 15. juni 2023 
 
 

 
Kommunestyre 15.06.2023: 
 
 
Behandling: 
Spørsmålsstiller leste det grunngitte spørsmålet. 
 
KOM- 045/23 Vedtak: 
Ordfører svarte: 
Ordfører har mottatt nytt grunngitt spørsmål til kommunestyremøte fra representanten Anne 
Stenhammer i samme sak som sist møte i kommunestyret.  
 
Ordfører oppfatter at grunngitt spørsmål til dette møtet er en variant av samme spørsmål som 
sist. Spørsmålene er i hovedsak allerede besvart tidligere. Ordfører viser til svar på grunngitt 
spørsmål i kommunestyret 25.mai.  
 
Ordfører begrenser seg til å besvare spørsmål som gjelder faktum i saken. Øvrig tolkning og 
framstilling av saken fra representanten Stenhammer kan ikke forlanges at ordfører besvarer.  
 
Faktum:  
 
Arbeidsgiver har rett til innsyn i arbeidstakers personlige områder i virksomhetens 
datanettverk eller annet elektronisk utstyr som arbeidsgiver har stilt til arbeidstakers 
disposisjon til bruk i arbeidet, når det er nødvendig for å ivareta den daglige driften eller 
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andre berettigede interesser ved virksomheten, jf. forskrift om arbeidsgivers innsyn i e-
postkasse og annet elektronisk lagret materiale etter § 2 i forskrift om arbeidsgivers innsyn.  
 
Det synes ikke tvilsomt at det i denne saken forelå berettiget interesse i innsyn.  
 
Den feil som ble begått var at arbeidstaker ikke ble varslet om innsyn og fikk anledning til å 
uttale seg før arbeidsgiver gjennomførte innsyn, jf. den nevnte forskriften § 3.  
 
Arbeidstaker ble heller ikke gitt anledning til å være til stede under gjennomføringen av 
innsynet, jf. forskriften § 3.  
 
Faktum er videre at innsynet allerede er gjort. Avviket er sendt til Datatilsynet, som har 
behandlet og avsluttet saken.  
 
Avviket som er sendt til Datatilsynet svarer i seg selv ut spørsmålene som stilles om 
prosedyrer ved innsyn.  
 
Tidslinje:  
Ordfører oppfatter at det også stilles spørsmål til det som går på tidslinjen i håndteringen av 
saken. Ordfører har innhentet opplysninger og følgende tidslinje og hendelsesforløp 
(hovedtrekk) tegner seg.  
 
31.10.22: Telefonsamtale mellom en av de tidligere ansatte og kommunedirektøren. 
Budsjettdokumenter ble dog hentet uten særskilt samtykke, jf. tidligere besvarelse på 
spørsmål.  
 
20.02.23: Kommunedirektøren (KD) ble for første gang etter oktober 2022 orientert om at det 
ble snakket om budsjettdokumenter og de tidligere ansatte. KD hadde et internt møte med 
gjennomgang av bakgrunn og forløp før budsjettdokumenter ble hentet ut. KD fortalte om 
kommunens kontakt med tidligere ansatte vedrørende budsjettdokumenter (en på telefon og 
en på SMS via en annen medarbeider som KD hadde delegert oppgaven til). KD visste på det 
tidspunktet ikke at forhenværende ansatt(e) var involvert i en prosess med avvik til 
Datatilsynet. KD hadde ikke tilstrekkelig kunnskap om detaljene i et omfattende GDPR-
regelverk, og heller ikke om det tekniske som IT bisto med.  
 
Generelt: Personvernombudene er sentrale i virksomhetenes etterlevelse av 
personvernlovgivningen, og skal ha en uavhengig rolle. Ombudets rolle er å gi råd til ledelsen 
og andre i virksomheten om hvordan personverninteressene kan best mulig ivaretas, men 
også å kontrollere etterlevelsen av regelverket, se Datatilsynets egen beskrivelse om rollen, 
https://www.datatilsynet.no/rettigheter-og-plikter/virksomhetenes-plikter/personvernombud/  
 
Videre, i perioden uke 8-10: Etter det vi får opplyst ble det gjennomført «hemmelig» møte 
vedrørende avvik til Datatilsynet. KD kjente ikke til forberedelser til avvik og det er ikke kjent 
hvem som var tilstede i dette møtet.  
 
10.03.23: Avvik ble sendt til Datatilsynet fra Fauske kommune. Dette var ukjent for KD. KD 
fremhever at avviket i seg selv er veldig velkomment, nettopp for å kunne bli bedre.  
 
For øvrig står enhver fritt til å melde avvik til Datatilsynet. I dette tilfellet meldte Fauske 
kommune avvik der forhenværende ansatt(e) var involvert.  
 
Mars: KD var fortsatt ukjent med avviket som da var til behandling hos Datatilsynet.  
 
28.mars: Brev fra Datatilsynet. Saken var avsluttet.  
 
02.05.23: KD ble for første gang kjent med avviket fra Avisa Nordland da de tok kontakt og ba 
om kommentar til avviket.  
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Etter dette tidspunktet måtte kommunedirektøren skaffe oversikt over situasjonen, håndtere 
media, bistå med informasjon, svare til ordfører/kommunestyret, skrive brev til de berørte, 
utarbeide nye rutiner, m.v.  
 
Ordfører mener at tidslinjen belyser at kommunedirektøren har søkt å iverksette de tiltak som 
var mulig når hun den 2.mai 2023 ble kjent med feil som var begått.  
 
Kommunestyrets ivaretakelse av arbeidsgiveransvaret for kommunedirektøren:  
Ordføreren minner til slutt om at det er Forhandlingsutvalget, valgt av Kommunestyret, som er 
tildelt kompetansen til å ivareta arbeidsgiveransvaret overfor kommunedirektøren. Selv om 
kommunestyret står over forhandlingsutvalget, blir det særdeles uryddig og lite profesjonelt 
dersom den fremgangsmåten som er bestemt fravikes.  
 
Kommunedirektøren har også krav på at arbeidsgiveransvaret utøves etter 
arbeidsmiljølovens bestemmelser. Disse kravene vil ikke være ivaretatt dersom 
kommunedirektørens arbeidsutførelse skal defineres og diskuteres i åpent kommunestyre 
uten at kommunedirektørens rett til kontradiksjon blir ivaretatt.  

 
 
 
 


